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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 18/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 19. mars 2024 

       Merknadsfrist: 26. mars 2024 

 

Møtetid: Mandag 18. mars 2024       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland   X  

Medlem: Caroline Saastad X           

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal         X  

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao  X  

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

Jamil Dost og Nina W Thorstad fra ungdomsutvalget deltok som observatører i hele møtet. 

 
 
 

Sakliste: 

 

K-179 Godkjenning- KS-protokoll nr. 17/2022-2024  

K-180 Regnskap 2023 

K-181 Forberedelser kretsting 

K-182 Budsjettbrev Oslo kommune  

K-183 Kriterier for fordeling av ekstra midler til idretten 

K-184 Revisjon av retningslinjer for ISU  

K-185 Idrett for alle – tiltaksplan 2024 

K-186 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift  

K-187 Orienteringssaker 

- Arbeid mot «uønskede hendelser» 

- «Anleggskrise» i Osloidretten  

- Samarbeid idrett og skole 

- Vårmøte 
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K-179 Protokoll   

KS-protokoll nr. 17/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-180 Regnskap 2023 

Generalsekretæren innledet til saken. Revisor har stilt spørsmål omkring 

omdisponering og overføring av kommunale midler, og omkring avsetninger i 

balansen knyttet til prosjektet på Ekeberg. 

 

Kretsstyret stilte spørsmål og diskuterte omkring punktene som er reist av revisor.  

 

 Vedtak: 

- Kretsstyret godkjente regnskap og økonomiske beretning for 2023. 

- Kretsstyret ber om å få ettersendt notene til regnskapet for godkjenning.  

 

 

K-181 Forberedelser kretsting 

Generalsekretæren innledet til saken og orienterte om status for planleggingen av 

kretstinget. Kretsstyret skal foreslå kandidater til valgkomiteen i neste møte. 

 

Kretsstyret diskuterte innholdet i administrasjonens forslag, blant annet behovet for et 

digitalt tellesystem. Kretsstyret diskuterte ønsket sammensetning av valgkomiteen. 

 

Vedtak: 

Styret tok saken til etterretning og ba administrasjonen om å forberede tinget i tråd 

med notat og innspill fra møtet. 

 

 

K-182 Budsjettbrev Oslo kommune  

Generalsekretæren innledet til saken og la frem administrasjonens forslag til budskap 

til budsjettbrevet for 2025.  

 

Kretsstyret diskuterte postene i det fremlagte forslaget og stilte seg bak innstillingen. 

Styret mener at det må uttrykkes tydelige forventninger til et høyt nivå for 

idrettsanleggsinvesteringer i økonomiplanperioden. Omtalen av «fritidskassen» bør gi 

innspill til hvordan idretten ønsker at en slik ordning skal fungere.  

 

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok forslag til hovedinnretning for budsjettbrevet til Oslo kommune til 

etterretning. Styret ba administrasjonen om å ferdigstille budsjettbrevet. 
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K-183 Kriterier for fordeling av ekstra midler til idretten 

Generalsekretæren innledet til saken med en presentasjon av administrasjonens forslag 

til kriterier.  

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget og diskuterte de foreslåtte kriteriene. Ulike 

problemstillinger omkring operasjonalisering av kriteriene ble diskutert.  

  

 Vedtak: 

- Framlagte kriterier for fordelingen av engangstilskudd til idrettslag vedtas.  

- Kretsstyret ba administrasjonen om å lage forslag til fordeling av midlene, basert 

på kriteriene, som legges frem for styrets godkjennelse.  

 

 

K-184 Revisjon av retningslinjer for ISU  

Generalsekretæren innledet til saken og presenterte administrasjonens forslag til 

endringer i retningslinjene for samarbeidsutvalgene.  

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget til retningslinjer og støttet administrasjonens 

innstilling.  

 

Vedtak: 

Foreslåtte endringer i retningslinjene for ISU vedtas. 

 

 

K-185 Idrett for alle – tiltaksplan 2024 

Generalsekretæren og Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen innledet til saken 

med en presentasjon av status og videre planer for arbeidet i klubbutvikling- og 

inkluderingsarbeidet i OIK. 

 

Kretsstyret stilte spørsmål og diskuterte til status og fremtidige planer for 

utviklingsarbeidet.  
 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba administrasjonen om å følge opp i samsvar 

med merknader fremkommet i møtet. 

 

 

K-186 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift  

Generalsekretæren innledet til saken og la frem status for arbeidet med Campus 

Ekeberg.   

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren om å følge opp i tråd med 

de merknader som fremkom i møtet. 
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K-187 Orienteringssaker  

Arbeid mot «uønskede hendelser» 

Generalsekretæren orienterte om ulike initiativer i arbeidet med rasisme, 

diskriminering og voldshendelser i idretten. 

 

«Anleggskrise» i Osloidretten  

Generalsekretæren orienterte om den pågående debatten i media om 

anleggssituasjonen i Oslo. 

 

Samarbeid idrett og skole 

Generalsekretæren orienterte om status for samarbeidet med Oslo kommune om idrett 

i AKS. 

 

Vårmøte 

Generalsekretæren orienterte om planlagt vårmøte med ISU og særidretter. 

 

 


